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Občinski svet 

Številka:  900-0014/2023 – 1 (413)                          
Datum:  1. 12. 2023 

 
Z A P I S N I K  

 

9. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto,  

ki je bila v četrtek, 16. novembra 2023, ob 16. uri, v sejni dvorani Mestne občine  

Novo mesto, Glavni trg 7, Novo mesto 

 

 

9. redno sejo Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto je pričel in vodil mag. Gregor 

Macedoni, župan Mestne občine Novo mesto, ki je na začetku pozdravil članice in člane 

Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto ter vse prisotne na seji.  

 

Ugotovitev števila navzočih 

 

Župan je obvestil Občinski svet, da so svojo odsotnost s seje opravičili svetnice in svetniki: 

Helena Brulc, Primož Kobe, Urška Kovačič, Vesna Vesel, mag. Adolf Zupan ter Žiga Papež  

ter da nihče izmed svetnikov ni najavil zamude na sejo.  

 

Na seji prav tako ni bil prisoten svetnik Matjaž Pavlin.  

 

V skladu z drugim odstavkom 33. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo 

mesto je župan ob 16.05 uri ugotovil, da je na seji prisotnost z glasovalno napravo potrdilo 20 

članic in članov Občinskega sveta, da je Občinski svet sklepčen ter da lahko nadaljuje z delom 

in odločanjem.  

 

Naknadno sta se seje udeležila svetnika Tomaž Levičar ter Duško Smajek, in sicer oba ob 

16.06 uri, na seji pa je bilo dejansko prisotnih 23 članic in članov Občinskega sveta. 

 

a) Prisotne članice in člani občinskega sveta: 

dr. Vida Čadonič Špelič, Marko Dvornik, Eva Filej Rudman, Boštjan Grobler, Andrej Kastrevec, 

Bojan Kekec, Martin Kobe, Jasna Kos Plantan, Peter Kostrevc, Urban Kramar, Tomaž Levičar, 

Uroš Lubej, Slavko Matko, Silvo Mesojedec, Rok Mežnar, Renata Pavlin, dr. Janez Povh, 

Duško Smajek, Matija Škof, Sara Tomšič, Jiří Volt, Srečko Vovko in Maja Žunič Fabjančič. 

 

b) Odsotni članice in člani Občinskega sveta:  
- Helena Brulc,  
- Primož Kobe,  
- Urška Kovačič,  
- Žiga Papež,  
- Matjaž Pavlin,  
- Vesna Vesel ter 
- mag. Adolf Zupan. 

c) Prisotni predstavniki občinske uprave:  
- mag. Gregor Macedoni, župan, 
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- dr. Jana Bolta Saje, direktorica Občinske uprave,  
- Brigita Železnik, direktorica Skupne občinske uprave občin Dolenjske,  
- dr. Iztok Kovačič, vodja Urada za prostor in razvoj, 
- Vanja Lakner, vodja Urada za finance in splošne zadeve,  
- Tina Hadžič, vodja Oddelka za premoženjsko pravne zadeve,  
- Ivica Menger, p.p. vodja Urada za družbene dejavnosti,  
- Pia Svilan, vodja Oddelka za ekonomiko nepremičnin,  
- Mojca Tavčar, vodja Oddelka za okolje in prostor, 
- Emina Vrbetić, vodja Oddelka za promet in mobilnost,  
- Mojca Lenassi Malnarič, vodja Pravne službe Skupne občinske uprave občin 

Dolenjske, 
- Klemen Beličič, Oddelek za promet in mobilnost,  
- Maja Gorenc, Urad za finance in splošne zadeve, 
- Urban Hrastnik, Urad za družbene dejavnosti,  
- Polona Lumpert, Oddelek za ekonomiko nepremičnin,  
- Luka Rems, Oddelek za premoženjske zadeve,  
- Saša Sršen, Kabinet župana,   
- Suzana Virc, Urad za finance in splošne zadeve ter 
- Peter Žunič Fabjančič, Kabinet župana. 

 
d) Ostali prisotni:  

- Mateja Kaudek, Topos d.o.o. (pri 4. točki dnevnega reda), 
- Marjetka Kastrevc, predsednica Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto (pri 

14. točki dnevnega reda) ter 
- predstavniki medijev.  

 

Sklic seje je bil posredovan v poslovniškem roku in gradiva objavljena na spletni strani Mestne 

občine Novo mesto.  

 

Župan je obvestil Občinski svet, da so bila naknadno na spletni strani pred sejo objavljena še 

naslednja gradiva: 
- poročila delovnih teles, 
- poročilo župana ter  
- odgovori na svetniške pobude in vprašanja. 

Pred sejo je bil na klop posredovan:     

- čistopis predloga dnevnega reda 9. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto. 
 

 

Določitev dnevnega reda 

 

I. 

Umik točk z dnevnega reda 

 

Župan in svetniki v skladu s 3. odstavkom 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne 

občine Novo mesto niso imeli predlogov za umik točk z dnevnega reda 9. seje Občinskega 

sveta Mestne občine novo mesto. 

 

II. 

Razširitev dnevnega reda 

 

Župan in svetniki v skladu s 4. odstavkom 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne 

občine Novo mesto niso imeli predlogov za razširitev dnevnega reda 9. seje Občinskega sveta 

Mestne občine Novo mesto.  
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III. 

Celotni dnevni red 

 

V skladu s 5. odstavkom 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

je župan, mag. Gregor Macedoni, predlagal glasovanje o predlogu dnevnega reda v celoti ter 

pozval svetnike k razpravi o dnevnem redu 9. seje.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 

 

 

 

S K L E P, št. 148 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na predlog župana določil naslednji 

 

 

d n e v n i   r e d  
9. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda  
2. Potrditev zapisnika 8. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto  
3. Predlog Odloka o občinskih cestah v Mestni občini Novo mesto – druga obravnava  
4. Dopolnjen osnutek  Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka  o občinskem 

podrobnem prostorskem načrtu Poganci - prva obravnava  
5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo 

stavbnega zemljišča v Mestni občini Novo mesto – prva obravnava  
6. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Svetovalni center za otroke, 

mladostnike in starše Novo mesto – prva obravnava 
7. Predlog Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin Dolenjske in Bele 

Krajine – prva obravnava 
8. Predlog Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto – prva obravnava  
9. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 

vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Otočec – prva obravnava – predlog 
za skrajšani postopek  

10. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno-varstvenega zavoda Vrtec Ciciban Novo mesto – prva obravnava - predlog 
za skrajšani postopek  

11. Predlog Odloka o spremembah Odloka o priznanjih in nagradah Mestne občine 
Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek  

12. Poročila o izvajanju strategij Mestne občine Novo mesto do leta 2030  
13. Premoženjsko – pravne zadeve  

13.1 Predlog Sklepa o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega 
pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 

13.2 Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega 
pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 

13.3 Predlog 4. dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine 
Novo mesto za leto 2023 

14. Gradivo Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto 
14.1 Poročilo o opravljenem nadzoru nad ravnanjem s stvarnim premoženjem v 

Mestni občini Novo mesto v letu 2022  
15. Kadrovske zadeve 
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15.1 Predlog sklepa o prenehanju funkcije predstavnika ustanovitelja in 

imenovanju  nadomestnega predstavnika ustanovitelja za člana v Svet 

javnega zavoda Dolenjski muzej Novo mesto 
16. Poročilo župana 
17. Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta 

(20 ZA, 0 PROTI) 

 

 

IV. 
Skrajšani postopek 

 
Župan je na podlagi 91. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
predlagal skrajšani postopek za obravnavo 9., 10. in 11. točke dnevnega reda: 
9. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 

vzgojno – izobraževalnega zavoda Osnovna šola Otočec – prva obravnava –
predlog za skrajšani postopek  

10. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno – varstvenega zavoda Vrtec Ciciban Novo mesto – prva obravnava – 
predlog za skrajšani postopek 

11. Predlog Odloka o spremembah Odloka o priznanjih in nagradah Mestne občine 
Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek  

 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
 

 
S K L E P, št. 149 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na podlagi 91. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto na predlog župana sprejel 
 
 

S k l e p  
o sprejemu odlokov po skrajšanem postopku 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto bo obravnaval gradivo pod 9., 10. in 11. točko: 
9. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 

vzgojno – izobraževalnega zavoda Osnovna šola Otočec – prva obravnava –
predlog za skrajšani postopek  

10. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno – varstvenega zavoda Vrtec Ciciban Novo mesto – prva obravnava – 
predlog za skrajšani postopek 

11. Predlog Odloka o spremembah Odloka o priznanjih in nagradah Mestne občine 
Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek  

po skrajšanem postopku. 
 (20 ZA, 0 PROTI) 

 
V. 

Združitev obravnave točk 
 

Župan je v skladu s 34. členom Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
predlagal združitev obravnave za naslednji točki:  
9. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 

vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Otočec – prva obravnava – 
predlog za skrajšani postopek  
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10. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno – varstvenega zavoda Vrtec Ciciban Novo mesto – prva obravnava – 
predlog za skrajšani postopek 

dnevnega reda 9. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto. 
 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
 
Ker ni bilo nasprotovanj s strani svetnikov, je župan, mag. Gregor Macedoni, prešel  skupnemu 
glasovanju o združitvi obravnave točk dnevnega reda 9. seje Občinskega sveta Mestne občine 
Novo mesto.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na podlagi 34. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto na predlog župana ter brez razprave sprejel 
 
 
 

S K L E P, št. 150 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto bo združil obravnavo za naslednji točki: 

9. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Otočec – prva obravnava – 
predlog za skrajšani postopek  

10. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno – varstvenega zavoda Vrtec Ciciban Novo mesto – prva obravnava – 
predlog za skrajšani postopek 

dnevnega reda 9. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
(20 ZA, 0 PROTI) 

 
 

 

 

K 2. točki 

Potrditev zapisnika 8. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

 

Predlog zapisnika 8. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, ki je bila dne, 

5. 10. 2023, je bil objavljen na spletni strani mestne občine.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave na predlog predsedujočega sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 151 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je  
 

p o t r d i l 
zapisnik 8. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, 

ki je bila dne 5. 10. 2023, v predlagani vsebini.  
(20 ZA, 0 PROTI) 
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K 3. točki 
Predlog Odloka o občinskih cestah v Mestni občini Novo mesto 

- druga obravnava 
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o občinskih cestah v 

Mestni občini Novo mesto v drugi obravnavi, in sicer: 
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik.   

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker sta gradivo podrobno obravnavali pristojni 

delovni telesi. 

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta  

obravnavali predlog Odloka o občinskih cestah v Mestni občini Novo mesto v drugi obravnavi. 

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.  
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki je razpravljal Andrej Kastrevec (vprašanje, zakaj odlok nima nobenih prekrškovnih 

določb ter vprašanje v zvezi s pridobivanjem zemljišč in služnosti).  

 

Na vprašanja iz raprave je odgovarjala Brigita Železnik, direktorica Skupne občinske uprave 

občin Dolenjske.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel 

 

 

 

S K L E P, št. 152 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

O D L O K 
o občinskih cestah v Mestni občini Novo mesto 

v drugi obravnavi. 
(20 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 4. točki 
Dopolnjen osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem 

podrobnem prostorskem načrtu Poganci – prva obravnava   
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali dopolnjen osnutek Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Poganci – 
prva obravnava, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter  
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- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik. 
 

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker sta gradivo podrobno obravnavali pristojni 

delovni telesi Občinskega sveta.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 

obravnavali dopolnjen osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem 

podrobnem prostorskem načrtu Poganci – prva obravnava. 

 

Poročili delovnih teles sta podala: 

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.  
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki sta razpravljala: Boštjan Grobler (ta prostor je praktično že zelo v drugem stanju in 
je precej izkopano; opozoril je, da je investitor naredil že precej velike izkope na mejah drugih 
parcel in se dotika tudi ene javne poti, kjer se sprehajajo pešci in kolesarji in je pot zelo 
nevarna; opozoril je, da investitor ne more kopati na meji z drugimi parcelami, verjetno se mora 
s tem izkopom umakniti od meja sosednjih parcel) in Tomaž Levičar (tudi sam je opazil, da je 
stanje na terenu zelo drugačno in je to smiselno raziskati; izpostavil je točke, ki so bile 
izpostavljene na Odboru za okolje, prostor, komunalo in promet, in sicer: 1. vprašanje 
priključevanja, in sicer se naj že v izhodišču vzpostavi končna situacija, kot je trenutno 
predvidena, skozi dialog z državo; 2. vprašanje stičnega območja med to cono in obstoječim 
stanovanjskim naseljem na drugi stranih hriba, ki je zaradi posegov lahko nevarno in prepadno 
in ga je potrebno zaščititi ali predvideti dodatne ureditve; 3. vprašanje pogledov na to območje 
iz bolj izpostavljenih smeri (smeri Pogancev), in sicer se naj južna fasada tega območja ozeleni 
ali kvalitetno arhitekturno, urbanistično oblikuje; 4. ureditev cone naj ne bo brezdušna in naj 
ima humani element).    
  
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 153 

 

1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je obravnaval in potrdil 
 

dopolnjen osnutek Odloka 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu 

Poganci. 
 

2. 
Pripombe in predlogi občinskega sveta so sestavni del pripomb in predlogov z javne 
razgrnitve ter javne obravnave. 

(21 ZA, 0 PROTI) 
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K 5. točki 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za 

uporabo stavbnega zemljišča v Mestni občini Novo mesto - prva obravnava  
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Mestni občini Novo 
mesto – prva obravnava, in sicer:  

- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik.  
 

Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni.  

 
V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 
obravnavali predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo 
stavbnega zemljišča v Mestni občini Novo mesto v prvi obravnavi.  
 
Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.  
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 
Pri tej točki so razpravljali:  

- Renata Pavlin (ocena stanja, razlogi in cilji za sprejem tega akta so precej nejasni in 
premalo izčrpni in se zato postavlja več vprašanj, kot odgovorov; v zvezi s predlagano 
spremembo 8. člena odloka se postavlja vprašanje, ali je na območju naše občine 
veliko več stanovanjskih stavb, kjer skupnih in pomožnih prostorov ni možno določiti; 
glede na to, da bi moralo biti področje večstanovanjskih stavb in blokov že dokaj dobro 
urejeno, se postavlja vprašanje, od kod torej potreba po drugačni ureditvi; vprašanje, 
kako je bilo nadomestilo za te primere odmerjeno do sedaj;  vprašanje, ali bo uporaba 
faktorja 1,2 primerljiva z višino nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča, ki je bilo 
odmerjeno do sedaj v teh primerih; v zvezi s predlaganim besedilom tretjega odstavka 
9. člena pa se postavlja vprašanje, koliko stavb v MO NM še nima določene gradbene 
parcele in vprašanje, kdaj bodo določene;  ni povsem jasno določeno, kako se izračuna 
odmera za zazidano in kako za nezazidano zemljišče; vrednosti točk za izračun NUSZ 
za nezazidana stavbna zemljišča so dejansko v vseh štirih primerih vsaj še enkrat višje 
od dosedanjih in zato ne moremo več govoriti o vzpodbudi lastnikov nezazidanih 
stavbnih zemljišč k njihovi pozidavi oziroma prodaji teh zemljišč, ampak gre za dodatno 
obremenitev lastnikov zemljišč in za njihovo siljenje k prodaji teh nepremičnin;  NUSZ 
je tudi ena izmed obremenitev lastnikov zemljišč in če bi želeli podpreti gradnjo objektov 
na predmetnih zemljišč, bi bilo bolj smiselno povečati subvencije mladim pri gradnji ali 
nakupu stanovanja, zmanjšati komunalne prispevke idr., upoštevati pa je potrebno tudi 
revalorizicijo z indeksom rasti življenjskih potrebščin, s čimer bo vrednost točk še višja); 

- Marko Dvornik (podpira namen večje aktivacije na področju novogradenj, ki jih ta odlok 
uvaja; dal dve pobudi, in sicer: 1. da občani o tej podražitvi ne bi izvedeli šele takrat, 
ko bodo dobili odmero na dom in da bi to komunikacijo v smeri občanov okrepili, da ne 
bo presenečenja, ko bo treba že plačati, 2. da bi v okviru kakšnega digitalnega orodja, 
ki obstaja, kot npr. PISO, bila javna informacija in na preglednem mestu na voljo tudi 
občanom),  

- Peter Kostrevc (predstavil pobudo, podano na Odboru za okolje, prostor, komunalo in 
promet, in sicer, da se naj v prvem odstavku 112. člena odloka, ki ureja točkovanje 
posameznih vodov, točkovanje prilagodi današnjemu času primerno na naslednji 
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način: točkovanje za vodovod iz zdajšnjih 20 točk na 35, elektrika iz zdajšnjih 20 na 30 
točk in telekom zmanjša iz zdajšnjih 40 na 20 točk; podal predlog, da se spremeni 
poimenovanje telekoma v telekomunikacijske vode ter plin v plin in omrežje za daljinsko 
ogrevanje),  

- dr. Janez Povh (vsi ukrepi, ki spodbujajo in oživljajo trg, se mu zdijo v redu; meni, da 
je stanje, ko je dolgo časa neko zemljišče nezazidano, tudi posledica tega, da so 
postopki prestavljanja zemljišč iz kmetijskih zemljišč v stavbno zemljišče, zelo 
dolgotrajni, zato predlog, da bi se pohitrilo te postopke in bi to dodatno oživilo 
nepremičninski trg), 

- Tomaž Levičar (na Odboru za okolje, prostor, komunalo in promet je bilo izpostavljeno 
tudi to, da bi bila obrazložitev bolj analitična, da bi bilo prikazano, za kakšen obseg 
zemljišč gre, kakšen finančni efekt se pričakuje itd.; pojmi v predlogu odloka so 
neskladni s pojmi, ki jih uporablja Geodetska uprava in se je potrebno vprašati, ali so 
vsi pojmi ustrezni; posebej obremenjena so zazidljiva stavbna zemljišča) ter  

- Rok Mežnar (na podeželju je več stanovanjskih in gospodarskih objektov, ki imajo večje 
vrtove, ki so zazidljivi in jih ljudje ne želijo prodati in bi bilo treba pohitriti postopke za 
spremembo zemljišča iz zazidljivega v kmetijsko).  

 
Na vprašanja, pripombe ter predloge iz razprave je odgovarjala Polona Lumpert, višja 

svetovalka za odmero nadomestila. 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  

 

 

S K L E P, št. 154 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  o d l o k a 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča 

v Mestni občini Novo mesto v prvi obravnavi v predloženi vsebini. 
(21 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 
K 6. točki 

Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Svetovalni center za otroke, mladostnike 
in starše Novo mesto – prva obravnava  

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v pentajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o ustanovitvi javnega 
zavoda Svetovalni center za otroke, mladostnike in starše Novo mesto – prva obravnava, in 
sicer: 

- poročilo s seje Odbora za družbene dejavnosti ter  

- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik. 
 

Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal Urban Hrastnik, višji svetovalec za področje 

družbenih dejavnosti.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan po uvodni obrazložitvi dal besedo predsednikoma 

delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Svetovalni 

center za otroke, mladostnike in starše Novo mesto v prvi obravnavi.  
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Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Jiří Volt, namestnik predsednice Odbora za družbene dejavnosti ter 

- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.  
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki so razpravljali: 

- Tomaž Levičar (pozdravlja spremembo; predlog, da bi vsi štirje svetovalni centri, ki 

delujejo v državi, s pristojnim ministrstvom dosegli dogovor o umestitvi teh zavodov v 

šolsko zakonodajo in pod okrilje ministrstva, pristojnega za vzgojo in izobraževanje, s 

čimer bi lahko dosegli bolj aktivno financiranje svetovalnih centrov s strani državi; 

predlog, da se tudi Mestna občina Novo mesto preko združenj občin pridruži tem 

prizadevanjem; ker aktivnost teh institucij ni najbolj znana, bi bilo potrebno te institucije 

bolj promovirati, da bi bile njihove koristi bolj prisotne),  

- dr. Vida Čadonič Špelič (sama se je v službi na občini veliko ukvarjala s to institucijo, 

ker je koristna in potrebna pozornosti; iz predlaganega naslova je vidna širina te 

institucije; predlaga, da naj si občina preko Skupnosti občin prizadeva za pridobitev 

statusa, da bi lahko svetovalnice delovale pod okriljem ministrstva in da bi bile iz njihove 

stani vsaj sofinancirane), 

- dr. Janez Povh (preučiti je treba status in poslanstvo te ustanove; ustanova nima 

opaznega odtisa v lokalni skupnosti, ker je majhna, njeno področje delovanja pa je zelo 

veliko, zato je potrebno bolj celovito urediti njeno delovanje),   

- Sara Tomšič (v Posvetovalnici se krepijo čakalne dobe; imajo zelo veliko dela na 

podlagi pretežno napotenih primerov s strani drugih institucij; pohvalila napor direktoric 

vseh svetovalnih centrov, ki so na vezi z ministrstvom; gre za institucijo regijskega 

pomena in jih je potrebno podpreti v njihovih prizadevanjih), 

- Jiří Volt (na Odboru za družbene dejavnosti so obravnavali tudi pobudo Žige Papeža 

za ustanovitev centra za duševno zdravje za otroke in mladostnike ter odrasle v Novem 

mestu), 

- Maja Žunič Fabjančič (pobuda za ustanovitev centra za duševno zdravje za otroke in 

mladostnike ter odrasle v Novem mestu je bila podana tudi z njene strani) ter    

- Rok Mežnar (pojasnil razloge, zakaj še ni centra za duševno zdravje v Novem mestu).  

 

Ker na predlog odloka v prvi obravnavi ni bilo bistvenih vsebinskih pripomb in bi besedilo 

predloga odloka v drugi obravnavi bilo enako besedilu odloka v prvi obravnavi, je župan na 

podlagi drugega odstavka 86. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

predlagal, da se sprejme predlog odloka na isti seji, tako da se prva in druga obravnava 

predloga odloka združita.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na predlog župana sprejel proceduralni 

 
 
 

S K L E P, št. 155 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na podlagi drugega odstavka 86. člena 
Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto na 9. redni seji dne 16. 11. 
2023 združil prvo in drugo obravnavo predloga Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Svetovalni center za otroke, mladostnike in starše Novo mesto. 

(22 ZA, 0 PROTI) 
 

Po sprejetem proceduralnem sklepu je Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejel  
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S K L E P, št. 156 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

O D L O K  
o ustanovitvi javnega zavoda Svetovalni center za otroke, mladostnike in starše Novo 

mesto v združeni prvi in drugi obravnavi. 
(22 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 

 

K 7. točki 

Predlog Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin Dolenjske in Bele krajine 

– prva obravnava 

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročilo Komisije za statut in poslovnik, ki je obravnavala predlog Odloka o 
ustanovitvi Skupne občinske uprave občin Dolenjske in Bele krajine v prvi obravnavi. 
 

Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan po uvodni obrazložitvi dal besedo predsednici 

Komisije za statut in poslovnik, ki je obravnavala predlog Odloka o ustanovitvi Skupne 

občinske uprave občin Dolenjske in Bele krajine v prvi obravnavi. 

 

Poročilo Komisije za statut in poslovnik je podala Eva Filej Rudman, predsednica komisije.   

 

Po poročilu delovnega telesa je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic 

in članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 
Pri tej točki so razpravljali:  

- dr. Vida Čadonič Špelič (to je velika pridobitev za občino, tako kadrovska kot tudi 
pridobitev z znanjem; Novo mesto se razvija kot center neke nove pokrajine, če bo do 
tega prišlo; žal ji je, da se je občina Trebnje odločila za izstop, ker bodo prebivalci te 
občine veliko izgubili ter da so se Belokranjci odločili, da se bodo pridružili, kar pa je 
veliko organizacijsko breme za direktorico in za občinsko upravo), 

- Jiří Volt (pohvala županu za aktivnosti v zvezi z ustanovitvijo skupne občinske uprave; 
predlog, da se poostri nadzor tudi v večernem času ter predlog, da ni potrebno 
postavljati radarjev in meriti hitrosti na območjih z omejtvijo hitrosti na 30 km/h povsod 
tam, kjer stojijo ti znaki za omejitev hitrosti, še posebej, če se tam še ni zgodila nobena 
nesreča) ter    

- Tomaž Levičar (podpora predlogu ter vsem bodočim aktivnostim, ki gredo v smeri 
povezovanj občin v tej regiji in zvišujejo strokovnost ter kvaliteto dela v teh občinah).   

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  

 

 

 
S K L E P, št. 157 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  o d l o k a 
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o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin Dolenjske in Bele krajine 
v prvi obravnavi v predloženi vsebini. 

(22 ZA, 0 PROTI) 
 

 

 

 
K 8. točki 

Predlog Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto - prva obravnava  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročilo Komisije za statut in poslovnik, ki je obravnavala predlog Poslovnika 
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto v prvi obravnavi.  
 

Uvodno obrazložitev pri tej točki je podala Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut 

in poslovnik (razlogi za spremembe poslovnika ter postopek).  

 
V skladu s poslovniškimi določili je župan po uvodni obrazložitvi dal besedo predsednici 
Komisije za statut in poslovnik, ki je obravnavala predlog Poslovnika Občinskega sveta Mestne 
občine Novo mesto v prvi obravnavi.  
 

Poročilo Komisije za statut in poslovnik je podala Eva Filej Rudman, predsednica komisije.  
 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki so razpravljali: 

- Tomaž Levičar (predlog, da se zvočne posnetke na spletni strani oblikuje tako, da jih 

bo lažje uporabljati, in sicer tako, da je  jasno razvidno, kje se začne posamezna točka 

dnevnega reda in da se označi posamezne razpravljalce),  

- Jiří Volt (ponovno predlagal preimenovanje točke »Vprašanja in pobude članov 
občinskega sveta« v »Pobude, vprašanja in pohvale« ter prebral svoj predlog, ki ga je  
tudi pisno priložil), 

- Uroš Lubej (formalno je res predlagatelj gradiva Komisija za statut in poslovnik, 

dejanski predlagatelj končnega zapisa pa je bolj Občinska uprava oziroma celo župan; 

problematični se mu zdijo roki za objavo gradiva, ki so prekratki, da bi lahko svetniške 

skupine gradivo preučile in se do njega z vso odgovornostjo opredelile, zato predlog, 

da bi se ti roki nekoliko podaljšali; tudi v točki Pobude je premalo časa, da bi svetniki 

lahko preučili odgovore na svoje pobude – po poslovniku lahko član občinskega sveta 

zahteva dopolnitev odgovora na njegovo pobudo, v praksi pa je za to premalo časa, 

zato ponovno predlaga, da se ta čas podaljša; predlog, da se zvočni posnetek 

strukturira na način, da bo bolj pregleden; problematičen se mu zdi zapisnik brez 

razprav in predlaga, da bi kvečjemu šlo v bolj podroben zapis zapisnika; v občinskem 

svetu je premalo kritičnosti in samokritičnosti, zato bi se to spodbudilo z daljšim časom 

za obravnavo gradiv in s tem, da bi se odpiralo javne razprave, da bi se uporabljalo 

družbena omrežja za bolj zahtevne stvari itd., treba je spodbuditi strokovno in javno 

razpravo na vse področjih delovanja občine),   

- dr. Vida Čadonič Špelič (proti podaljševanju vseh rokov, tudi proti podaljšanju na 9 dni; 

proti predlogu za podaljševanje rokov za objavljanje odgovorov na pobude svetnikov; 

predlaga, da se ponovno premisli in se rok za objavo gradiva iz 9 dni ponovno skrajša 

na 7 dni; zelo podpira pohvale, bolj kot graje) ter 

- Matija Škof (podpira predlog, da se rok za objavo gradiv podaljša na 9 dni, čeprav imajo 

nekatere občine še daljše roke, zaveda pa se, da podaljševanje rokov vpliva na delo 

Občinske uprave).  
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Z repliko je sodeloval Tomaž Levičar (vzeti si je treba nekaj več časa, da se postori vse, kar je 

potrebno storiti; pri tako obsežnem gradivu je težko vse predelati in se še posvetovati z občani; 

na strani občine bi bilo potrebno z delom prej zaključiti, da bi imel Občinski svet malo več časa 

za preučitev gradiva).  

 

Na nekatere predloge iz razprave je odgovarjal župan, mag. Gregor Macedoni.  

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  

 
 
 

S K L E P, št. 158 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  P o s l o v n i k a   
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto v prvi obravnavi v predloženi vsebini. 

(23 ZA, 0 PROTI) 
 

 
 
 

K 9. točki 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – 

izobraževalnega zavoda Osnovna šola Otočec – prva obravnava – predlog za 
skrajšani postopek  

 
K 10. točki 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – 
varstvenega zavoda Vrtec Ciciban Novo mesto – prva obravnava – predlog za 

skrajšani postopek  
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je pri določanju dnevnega reda odločil, da bo združil 

obravnavo 9. in 10 točke dnevnega reda. 

 

Gradivo za obe točki dnevnega reda je bilo objavljeno na spletni strani občine v 

petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta 

obravnavali Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 

vzgojno – izobraževalnega zavoda Osnovna šola Otočec – prva obravnava – predlog za 

skrajšani postopek ter predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 

javnega vzgojno – varstvenega zavoda Vrtec Ciciban Novo mesto – prva obravnava – predlog 

za skrajšani postopek, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za družbene dejavnosti ter  

- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik. 
 

Uvodna obrazložitev pri 9. in 10. točki ni bila potrebna, ker sta gradivo podrobno obravnavali 

pristojni delovni telesi.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 
obravnavali oba predloga odlokov.  
 
Skupni poročili delovnih teles za 9. in 10. točko dnevnega reda sta podala: 

- Jiří Volt, namestnik predsednice Odbora za družbene dejavnosti ter 
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- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.  
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri točkah 9. in 10. ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave z ločenim glasovanjem sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 159 

 
I. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  o d l o k a 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 

zavoda Osnovna šola Otočec v prvi obravnavi v predloženi vsebini.  
(22 ZA, 0 PROTI) 

 
II. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

O D L O K  
o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 

zavoda Osnovna šola Otočec v drugi obravnavi v predloženi vsebini.  
(21 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 
S K L E P, št. 160 

 
I. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  o d l o k a 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-

varstvenega zavoda Vrtec Ciciban Novo mesto v prvi obravnavi v predloženi 
vsebini. 

(22 ZA, 0 PROTI) 
 

II. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 

 
O D L O K 

o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
varstvenega zavoda Vrtec Ciciban Novo mesto v drugi obravnavi v predloženi 

vsebini. 
(21 ZA, 0 PROTI) 
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K 11. točki 
Predlog Odloka o spremembah Odloka o priznanjih in nagradah Mestne občine Novo 

mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik, ki je obravnavala predlog Odloka o 
spremembah Odloka o priznanjih in nagradah Mestne občine Novo mesto - prva obravnava – 
predlog za skrajšani postopek. 
 

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je gradivo podrobno obravnavala Komisija 

za statut in poslovnik.    

 
V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednici Komisije za statut in 
poslovnik, ki je obravnavala predlog Odloka o spremembah Odloka o priznanjih in nagradah 
Mestne občine Novo mesto - prva obravnava – predlog za skrajšani postopek. 
 
Poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik je podala Eva Filej Rudman, predsednica 

komisije.   

 

Po poročilu delovnega telesa je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic 

in članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 161 

 

I. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  o d l o k a 
o spremembah Odloka o priznanjih nagradah Mestne občine Novo mesto 

v prvi obravnavi v predloženi vsebini.  
(23 ZA, 0 PROTI) 

 
II. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

O D L O K  
o spremembah Odloka o priznanjih in nagradah Mestne občine Novo mesto 

v drugi obravnavi v predloženi vsebini.  
(21 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 
K 12. točki 

Poročila o izvajanju strategij Mestne občine Novo mesto do leta 2030  
 



16 

 
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročila s sej delovnih teles, ki so obravnavala poročila o izvajanju strategij Mestne 

občine Novo mesto do leta 2030, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet,  

- poročilo s seje Odbora za spremljanje položaja romske skupnosti, 

- poročilo s seje Odbora za gospodarstvo, 

- poročilo s seje Odbora za družbene dejavnosti.  
 

Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikom delovnih teles, ki so 

obravnavala poročila o izvajanju strategij Mestne občine Novo mesto do leta 2030. 

 

Poročila s sej delovnih teles so podali:  

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, 

- Jasna Kos Plantan, predsednica Odbora za spremljanje položaja romske skupnosti, 

- Jasna Kos Plantan, namestnica predsednika Odbora za gospodarstvo ter 

- Jiří Volt, namestnik predsednice Odbora za družbene dejavnosti. 

 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki so razpravljali:  

- Jasna Kos Plantan (pohvala pripravljalcem dokumenta; v zvezi s strategijo za Rome v 

MO Novo mesto je izpostavila, da glede na to, da država pri reševanju teh zadev očitno 

ne bo pomagala, bi morali na nivoju občine še bolj intezivno delovati in izpolnjevati 

zastavljeno strategijo, tudi v smislu pozivanja ostalih institucij glede sklepanja pogodb 

z določilom vrtcev), 

- Peter Kostrevc (pohvala celotni Občinski upravi za pripravo celostnega pregleda 

strategij, ki so si med seboj zelo različne; pri rezultatih kazalnikov, kjer je stanje 0 

pogreša, da se pred letom 2025 naredi nek akcijski predlog, kaj se bo storilo za dosego 

cilja, ki je zastavljen), 

- Uroš Lubej (gre za gradivo, ki bi zahtevalo več časa; kot eden največjih manjkov pa je 

izpostavil kolesarske povezave, zato predlog, da si občina to postavi kot prvo prioriteto, 

s čimer bi se tudi razbremenile kolone na cestah ob prometnih konicah),  

- Tomaž Levičar (pozdravlja pripravljeno gradivo; v povezavi z razpravo na odboru je 

izpostavil, da je potrebno strategije razumeti kot dokument, ki ga je treba novelirati s 

projekti, s časovnico, financiranjem ipd.; gradiva je potrebno v bodoče dati na skupni 

imenovalec glede pojasnil in obrazložitve, da bi jih lahko bolj jasno razumeli; pogreša 

sintezni del in sklep o tem, kaj bo odziv na ugotovitve; poročanju je potrebno zagotoviti 

dinamiko in ritem, npr. 1x letno ali ob proračunu), 

- Silvo Mesojedec (v povezavi z romsko strategijo povedal, da brez državne pomoči 

občina ne bo uspešna; pozdravlja napore občine), 

- Andrej Kastrevec (izpostavil problematiko prijave stalnega prebivališča Romov na 

naslovu Seidlova 1 ali na naslovu CSD, kjer se prijavljenim ne more vročiti pošiljk; 

predlog, da se z vidika ustavnosti preuči člen zakona, ki je podlaga za to),  

- Maja Žunič Fabjančič (čestitke za pripravo dokumenta in pregled po področjih; veseli 

jo, da se bodo strategije odpirale in novelirale ter da bo mogoče nadgraditi trenutne 

ukrepe, še posebej jo veseli, da bo odprta romska strategija) ter   

- Jiří Volt (opozoril na napako v kazalnikih pri športnih objektih na 11. in 12. strani). 

 

Na vprašanja in pripombe iz razprave je odgovarjal župan, mag. Gregor Macedoni.   
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Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  

 

 

 
S K L E P, št. 162 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

se je seznanil 
 

s poročili o izvajanju strategij Mestne občine Novo mesto do leta 2030. 
(22 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 13. točki 
Premoženjsko – pravne zadeve 

 

K 13.1. točki 
Predlog Sklepa o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto  
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sklepa o podelitvi statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto  
in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker sta gradivo podrobno obravnavali pristojni 

delovni telesi.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 

obravnavali predlog sklepa o o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto. 

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Andrej Kastrevec, član Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter  
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje in prostor, komunalo in promet. 

 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki je razpravljal Silvo Mesojedec (predlog, da se pri tem statusu javnega dobra 

zagotovi vsem parcelam dostop, ne pa da se z javnim dobrom onemogoči dostop do parcel).   

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  

 

 

 
S K L E P, št. 163 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
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s k l e p 
o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam:  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 220/9, 
- katastrska občina 1488 Hrušica parcela 869/39,  
- katastrska občina 1459 Herinja vas parcela 791/2,  
- katastrska občina 1459 Herinja vas parcela 779/7,  
- katastrska občina 1459 Herinja vas parcela 779/9,  
- katastrska občina 1486 Stopiče parcela 105/3,  
- katastrska občina 1484 Šmihel pri Novem mestu parcela 825/5,  
- katastrska občina 1480 Potov Vrh parcela 412/4,  
- katastrska občina 1480 Potov Vrh parcela 324/2,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 637/12,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 620/2,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 623/3,  
- katastrska občina 1485 Gotna vas parcela 1121/27,  
- katastrska občina 1485 Gotna vas parcela 906/6,  
- katastrska občina 1484 Šmihel pri Novem mestu parcela 404/80,  
- katastrska občina 1480 Potov Vrh parcela 1332/2,  
- katastrska občina 1479 Brusnice parcela 1110/4,  
- katastrska občina 1479 Brusnice parcela 1128/4. 

(20 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 

 
K 13.2 točki 

Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sklepa o prenehanju statusa 

grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo 

mesto, in sicer: 
- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na 

sejah pristojnih delovnih teles.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 

obravnavali predlog sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

na nepremičninah v lasti Mestne občine Novo mesto.  

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Andrej Kastrevec, član Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter  
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje in prostor, komunalo in promet. 

 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
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S K L E P, št. 164 
 

1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme sklep o ugotovitvi, da je Mestna 
občina Novo mesto lastnica nepremičnin:  
- katastrska občina 1485 Gotna vas parcela 1210/23,  
- katastrska občina 1453 Zagorica parcela 2174/15,  
- katastrska občina 1488 Hrušica parcela 757,  
- katastrska občina 1493 Veliki Podljuben parcela 2038/7.  
 

2. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme sklep o prenehanju statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena na nepremičninah: 
- katastrska občina 1485 Gotna vas parcela 1210/23,  
- katastrska občina 1453 Zagorica parcela 2174/15,  
- katastrska občina 1488 Hrušica parcela 757,  
- katastrska občina 1493 Veliki Podljuben parcela 2038/7,  
- katastrska občina 1453 Zagorica parcela 2173/7,  
- katastrska občina 1457 Ždinja vas parcela 2476/7. 

(22 ZA, 0 PROTI) 
 

 

 

 
K 13.3 točki 

Predlog 4. dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo 
mesto za leto 2023 

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog 4. dopolnitve Načrta ravnanja 

s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 2023, in sicer: 
- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na 

sejah pristojnih delovnih teles.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 

obravnavali predlog 4. dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine 

Novo mesto za leto 2023. 

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Andrej Kastrevec, član Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter  
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje in prostor, komunalo in promet. 

 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
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S K L E P, št. 165 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 4. dopolnitev Načrta ravnanja s 
stvarnim premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 2023, in sicer 4. dopolnitev 
Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 
2023. 

(21 ZA, 0 PROTI) 
 

 

 

 

K 14. točki 

Gradivo Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto  

 

K 14.1 točki 

Poročilo o opravljenem nadzoru nad ravnanjem s stvarnim premoženjem v Mestni 

občini Novo mesto v letu 2022 

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance, ki je obravnaval 

Poročilo o opravljenem nadzoru nad ravnanjem s stvarnim premoženjem v Mestni občini Novo 

mesto v letu 2022. 

 

Uvodno obrazložitev pri tej točki je podala Marjetka Kastrevc, predsednica Nadzornega odbora 

Mestne občine Novo mesto.   

 

Poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance je podal član odbora, Andrej 

Kastrevec.  

 

Po poročilu delovnega telesa je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic 

in članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki so razpravljali: Boštjan Grobler (vprašanje, po kakšnem naključju je Nadzorni odbor 

izbral parcele ter predlog, da se določene stvari za poročilo abstrahirajo, ker je zaradi navajanja 

pravnih predpisov težko razumljivo), Silvo Mesojedec (moti ga neetični odos do prodajalca in 

bi bilo etično, da mestna občina prizna napako), Uroš Lubej (pohvalil gradivo Nadzornega 

odbora; občina se je tukaj zapletla na zasebni trg nepremičnin in povozila kupca; v ozadju je 

neka netransparentnost in zaključek zgodbe z objavljeno dražbo, je nenavaden; meni, da je 

takih zgodb še več in so bile neopažene) ter Renata Pavlin (poročilo Nadzornega odbora se ji 

zdi strokovno in natančno; z ugotovitvami Nadzornega odbora se v celoti strinja in predlaga, 

da naj občina sledi priporočilom Nadzornega odbora in pripravi nov odlok o predkupni pravici 

občine).  

 

Na pripombe iz razprave je odgovarjal župan, mag. Gregor Macedoni.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  

 

 

S K L E P, št. 166 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto se seznani s Poročilom o opravljenem 
nadzoru nad ravnanjem s stvarnim premoženjem v Mestni občini Novo mesto v letu 
2022.  

(21 ZA, 0 PROTI) 
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K 15. točki 

Kadrovske zadeve  

 

K 15.1 točki 
Predlog sklepa o o prenehanju funkcije predstavnika ustanovitelja in imenovanju 

nadomestnega predstavnika ustanovitelja za člana v Svet javnega zavoda Dolenjski 
muzej Novo mesto 

 

Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 

objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto. 

 

Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja. 

 

Pri tej točki je razpravljal Uroš Lubej (pojasnil, da je Boštjan Pucelj odstopil zaradi 

nezdružljivosti funkcije in dela, ki ga za zavod opravlja).  

 

 

 

S K L E P, št. 167 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel 

 

 
S k l e p  

o prenehanju funkcije predstavnika ustanovitelja in imenovanju 
nadomestnega predstavnika ustanovitelja za člana v Svet javnega zavoda Dolenjski 

muzej Novo mesto 
 

1.  

Boštjanu Puclju je z dnem 23. 10. 2023 prenehala funkcija člana - predstavnika 
ustanovitelja v Svetu javnega zavoda Dolenjski muzej Novo mesto zaradi odstopa.  
 

2.  
Občinski svet Mestne občine Novo mesto  

 
i m e n u j e 

 
Črtomirja Lorberja 

 
za nadomestnega člana - predstavnika ustanovitelja v Svet javnega zavoda 

Dolenjski muzej Novo mesto za mandatno obdobje sveta zavoda.  
(22 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

K 16. točki 

                                                          Poročilo župana 

 

Poročilo o aktivnostih župana je bilo objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto 

pred sejo.  

 

Ustno poročilo pri tej točki je na seji podal župan, mag. Gregor Macedoni.  
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Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je brez razprave in glasovanja 

 

seznanil 

s poročilom župana o realizaciji sklepov občinskega sveta in aktivnostih  

Mestne občine Novo mesto. 

 

 

 

 

K 17. točki 

Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta ter odgovori 

 

I.  
Na spletni strani so bili objavljeni pisni odgovori na naslednje pobude in vprašanja članic in 

članov Občinskega sveta, podane na 8. seji Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto: 

 

vprašanja in pobude: 

902-0030/2023-105 Neustrezno ravnanje pri sposojanju koles GO NM  

902-0030/2023-106 Pohvala organizatorju novomeškega polmaratona 

902-0030/2023-107 
 

Vprašanje, ali je Komisija za statut in poslovnik obravnavala njegovo 
pobudo 

902-0030/2023-108 Pohvala Komunali Novo mesto 

902-0030/2023-109 Pobuda za reševanje pregostega prometa iz Dolenjske proti Ljubljani 

902-0030/2023-110 Pobuda, da se v projekte vključijo tudi krajinski arhitekti 

902-0030/2023-111 Majhna realizacija črpanja Evropskih sredstev 

902-0030/2023-112 Postopek za pridobitev naslova na Seidlovi cesti 1 

902-0030/2023-113 Zavod Olimpijski center 

902-0030/2023-114 Košnja Kozinovega vinograda in prenova zidanice 

902-0030/2023-115 Kadri Vrtca Pedenjped 

902-0030/2023-116 Otroško igrišče ob gradu Grm 

902-0030/2023-117 Skupnostne elektrarne za občane 

902-0030/2023-118 Nezadovoljstvo z odgovorom s prejšnje seje, št. 902-0027/2023-88 
glede nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča 

902-0030/2023-119 Pismo Marka Stojanoviča županu 

902-0030/2023-120 Ureditev brežine ob Levičnikovi cesti 

902-0030/2023-121 Zahodna obvoznica Novega mesta 

902-0030/2023-122 Celostna ureditev območja Gorjanci 

902-0027/2023-123 
 

Pobuda za objavo članka v lokalnem glasilu glede vložitve in zavrnitve 
predlogov zakonov 11 županov 

902-0030/2023-124 Urejeno parkirišče (zaustavljališče) ob reki Krki 

902-0030/2023-125 
 

Pobuda za vzpostavitev Centra za duševno zdravje za otroke in 
mladostnike ter za odrasle v Novem mestu 

902-0030/2023-126 Pobuda za pomoč Slavku Matku pri urejanju območja na Gorjancih 

902-0030/2023-127 Prometna ureditev in umestitev naselja Podbreznik 

902-0030/2023-128 Pobuda za ureditev kolesarske poti oz. povezave Boričevo - Srebrniče 

902-0030/2023-129 
 

Ureditev dostopa za pohodnike in kolesarje do mostu proti in iz gozda 
Ragov log 

902-0030/2023-130 Pobuda za ureditev igrišča za otroke v gozdu  
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II. 

 

Članice in člani Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto so na 9. seji Občinskega sveta, ki 

je bila dne, 16. 11. 2023 podali naslednja vprašanja in pobude:  

 
Matija Škof 
900-0011/2023-131 
(ustna in pisna pobuda) 

Pobuda vrtca Ciciban za ureditev gozdnega igrišča v enem izmed 
mestnih gozdov  
Ragov log je v Mestni občini Novo mesto naravno bogastvo, ki bi ga 
obenem lahko še dodatno obogatili. Predstavljam vam pobudo za 
ureditev gozdnega igrišča, ki bi prineslo številne koristi za naše otroke 
in tudi za nas kot skupnost.  
Gozdno igrišče bi otrokom omogočilo razvoj domišljije in kreativnosti v 
naravnem okolju, spodbujanje telesne aktivnosti in zdravega 
življenjskega sloga, povečanje ozaveščenosti o gozdnem okolju in 
naravni biotski raznovrstnosti, skupnostno povezovanje med starši, 
starimi starši in otroki. Gozdno igrišče ne bi bil le prostor za igro, ampak 
tudi učenje in raziskovanje.  
Ena izmed pomembnih vidikov te pobude je zato, ker je Ragov log v 
neposredni bližini več vrtcev, ki gozd že uporabljajo v dopoldanskem 
času za vrtčevske otroke. Vrtec Ciciban Novo mesto je vključen v 
Mrežo gozdnih vrtcev in šol in veliko dejavnosti izvaja na prostem v 
gozdu. 
Gozdno igrišče, ki ga otroci že uporabljajo bi bilo smiselno nadgraditi in 
dopolniti, ker ima gozd številne pozitivne učinke na otroke, saj igra in 
dejavnosti v gozdu združujejo zabavo ter učenje in razvoj v 
harmoničnem naravnem okolju. 
Predlagam, da bi bilo gozdno igrišče urejeno s poudarkom na uporabi 
naravnih materialov, zlasti lesa, da bi ohranili naravno estetiko okolja. 
Leseni elementi bi poleg naravnega okolja dodali element zabave, ki 
otroke privlači: lesene plezalne strukture, hlode za sedenje in 
prestopanje, naravne igralne hiške, gugalnice, plošče ali table z 
informacijami o lokalni rastlinstvu in živalstvu.  
Pri ureditvi igrišča bi se morala upoštevati načela trajnostnega razvoja 
in varstva okolja. Nujna bi bila uporaba ekoloških materialov, kar bi 
pripomoglo k ohranjanju okoliškega gozda. 
Verjamem, da lahko skupaj ustvarimo prostor, ki bi otrokom skozi cel 
dan omogočil, da se svobodno izražajo, rastejo in se učijo v varnem in 
naravnem okolju. Skupaj lahko ustvarimo gozdno igrišče, ki bo postalo 
srce naše skupnosti, prostor, kjer se bodo otroci srečevali, ustvarjali 
nepozabne spomine in se učili v objemu narave. 
 

Matija Škof 
900-0011/2023-132 
(ustna pobuda) 

Pobuda, da se ekološki otoki po krajevnih skupnostih ogradijo z 
lesom in ne z žičnatimi ograjami 
Komunala je jeseni postavljala bočne ograje na nekaterih odjemnih 
mestih na predlog nekaterih krajevnih skupnosti. Kot sam razume, je 
namen teh bočnih ograj predvsem vizualni učinek, da se zabojniki s 
smetmi manj vidijo in manj kazijo izgled ulic. Presenečen je, ker so te 
bočne ograje po novem žični paneli, ki sploh ne zastirajo pogleda na 
zabojnike, ampak gre za dodaten element na ulicah, ki dodatno kazi 
izgled na ulicah. Po informacijah iz Komunale, je taka odločitev prišla s 
strani MO Novo mesto. Pobuda, da se vrne na staro prakso z lesenimi 
ograjami, če pa je les problematičen zaradi vzdrževanja, pa se morda 
uporabi kakšno imitacijo lesa.                                                     
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Jasna Kos Plantan 
900-0011/2023-133 
(ustno in pisno 
vprašanje) 

Vprašanje, kdaj se bodo namestile videokamere na Muhaberju 
Pobuda s strani KS Bučna vas. Vprašanje, kako daleč v realizaciji je 
pobuda za namestitev video kamer na Muhaberju ter vprašanje, zakaj 
te kamere še niso nameščene.  

 
Jasna Kos Plantan 
900-0011/2023-134 
(ustna in pisna pobuda) 

Pobuda za namestitev video kamer pri Šolskem centru Novo 
mesto 
Gre za pobudo s strani ogroženih dijakov Šolskega centra Novo mesto. 
Zaradi vse večjega mladostniškega nasilja na območju Šolskega centra 
Novo mesto predlaga namestitev videokamer, in sicer dve kameri 
vzdolž Šegove ulice, eno kamero na križišču pri Malagi, eno na 
Volčičevi ulici, eno kamero na železniški postaji Šmihel, eno kamero pa 
pri Osnovni šoli Dragotina Ketteja. Pobudo se je pregledalo z dijaki, ki 
so bili očividci oz. žrtve mladostniškega nasilja. Prebivalci Novega 
mesta se zelo dobro zavedajo, da posluha za reševanje takih zadev v 
Ljubljani ni, zato moramo na občinskem nivoju poskrbeti za varnost 
naših otrok.   

 
Jasna Kos Plantan 
900-0011/2023-135 
(ustna in pisna pobuda) 

Nedelujoči semaforji v Ločni in Žabji vasi  
V zadnjem času je velikokrat prišlo do situacije, ko semaforji niso 
delovali ravno v največjih prometnih konicah in so se kolone 
avtomobilov posledično ustvarile po celem Novem mestu. Pobuda, da 
se posodobi sistem, ker ta očitno ne deluje zanesljivo.  

 
Andrej Kastrevec 
900-0011/2023-136 
(pisno in ustno 
vprašanje) 

Rekonstrukcija Ob Težki vodi 
Vprašanje, kakšno je stanje odkupov pri projektu rekonstrukcije ceste 
Ob Težki vodi. 

 
Andrej Kastrevec 
900-0011/2023-137 
(pisno in ustno 
vprašanje) 

Južna zbirna cesta 
Vprašanje, kdaj bo izveden razpis za projektiranje ceste po sprejetem 
OPPN Južna zbirna cesta. 

 
Andrej Kastrevec 
900-0011/2023-138 
(ustno vprašanje) 

Lastništvo garaž na Seidlovi cesti pri Plavi laguni 
Na pobudo skupine občanov ga zanima, kakšno je stanje oz. lastništvo 
in upravljanje garaž na Seidlovi cesti pri Plavi laguni. Govori se, da se 
izvajajo postopki na sodišču. Objekt razpada, zato ga zanima, v kakšni 
fazi je zadeva. 
 
Na vprašanje je na seji delno odgovoril župan Mestne občine Novo 
mesto, mag. Gregor Macedoni. 
 

Jiří Volt 
900-0011/2023-139 
(ustno vprašanje) 

Občina in umetna inteligenca 
Vprašanje, na kakšen način se bodo občina, občinska uprava, šole, 
vrtci in vsi javni zavodi lotili umetne inteligence. 
 

Jiří Volt 
900-0011/2023-140 
(ustna pobuda) 

Dodatne lokacije za umestitev zelene puščice za zavijanje v desno 
ter nočna osvetlitev 
Pobuda se nanaša na semaforje in zeleno puščico za zavijanje v 
desno. Pobuda, da občina še enkrat preveri, kje bi te puščice še 
namestili. Pobuda, da se zelena puščica za zavijanje v desno, opremi 
z dodatno lučjo, da se ta puščica za zavijanje v desno vidi tudi ponoči. 
Dodatna pobuda, da se puščico namesti pri Supernovi v Bršljinu ter pri 
Supermarketu Tuš pri vključevanju na Topliško cesto.  
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Na vprašanje je na seji delno odgovoril župan Mestne občine Novo 
mesto, mag. Gregor Macedoni. 
 

Jiří Volt 
900-0011/2023-141 
(pisna pobuda) 

Ponovna pobuda za spremembo imena točke Pobude in vprašanja 
Kot predlagatelj spremembe točke  iz "Pobude in Vprašanja" v 
"Pobude, Vprašanja in Pohvale" menim, da je nujno ponovno pretehtati 
pomen in vlogo te točke v kontekstu naše demokratične prakse. 
 

Srečko Vovko 
900-0011/2023-142 
(ustna pobuda) 

Nočno delovanje telovadnic v osnovnih šolah 

V imenu športnikov in rekreativcev ga zanima, do kdaj zvečer delajo 

telovadnice pri osnovnih šolah, ker so namreč različni časi, ter 

vprašanje, kako je pri teh osnovnih šolah poskrbljeno za higieno v 

garderobah. Pobuda, da se odgovor navede za vsako šolo posebej. 

 

Peter Kostrevc 
900-0011/2023-143 
(ustno vprašanje) 

Poškodovana avtobusna postaja pri Policijski postaji v Bršljinu 

Vprašanje, kako je s popravilom na avtobusnih postajah glede na to, 

da je pri Policijski postaji v Bršljinu že kar nekaj časa poškodovana in 

kako ta postopek poteka. 

 

Silvo Mesojedec 
900-0011/2023-144 
(ustna in pisna pobuda) 

Pobuda za dopolnitev semaforjev z zeleno puščico 

Glede na zelo zgoščen promet v Novemu mestu dajem pobudo za 

dopolnitev semaforjev z zeleno puščico, ki omogoča zavijanje v desno 

ob rdeči luči, v kolikor promet to omogoča.  

 

Silvo Mesojedec 
900-0011/2023-145 
(ustna in pisna pobuda) 

Redarska služba 
Občani Novega mesta se počutijo čedalje bolj ogroženi. Znan je napad 
na kolesarja, ki je želel preprečiti tatvino kolesa. Še bolj odmeva napad 
na dijake. Tudi dogodek v trgovskem centru TUŠ kaže na varnostno 
situacijo v naši občini. Dajem pobudo, da se napoti redarsko službo na 
kontrolne obhode in vožnje, tako po okolici šol, kot po krajevnih 
skupnostih, kjer beležijo večje število negativnih dejanj. Naj ne bo 
redarska služba namenjena zgolj lovljenju občanov, ki so prekoračili 
plačan čas parkiranja. Potrebno je občanom povrniti občutek večje 
varnosti. 
 
Na pobudo je na seji delno odgovoril župan Mestne občine Novo mesto, 
mag. Gregor Macedoni. 

 
Silvo Mesojedec 
900-0011/2023-146 
(pisna pobuda) 

Ureditev brežine ob Levičnikovi cesti 
Odgovor na mojo pobudo za ureditev brežine ob Levičnikovi cesti je bil: 
Predlagana pobuda za zasaditev brežine s plazečim grmovjem ni 
primerna za strojno košnjo, ki se uporablja pri vzdrževanju ostalih 
brežin. Negovanje te brežine bi zahtevalo ročno delo, kar pa bi 
povečalo stroške vzdrževanja. 
Odgovor kaže na nepoznavanje s strani pripravljavke na hortikulturo.  

 
Silvo Mesojedec 
900-0011/2023-147 
(pisno vprašanje) 

Dostop do parcele 
Kako bo občina občanki, ki je podpisala pogodbo namesto razlastitve 
za del zemljišča parc. št. 1806/3, KO 1480, zagotovila dostop do 
parcele? 

 
Maja Žunič Fabjančič 
900-0011/2023-148 
(pisna pobuda) 

Notranja igralnica za otroke 
V Novem mestu ni zagotovljenih kakovostnih notranjih igralnih površin 
za otroke, ki bi jih lahko koristili v neugodnih vremenskih razmerah, 
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predvsem pozimi. V celotni občini je družinam na voljo le ena manjša 
igralnica v nakupovalnem središču Supernova - na Ljubljanski cesti. 
Igralnica v Supernovi na Otoški cesti pa je že več let zaprta. Občina naj 
preuči možnosti za vzpostavitev večjega notranjega igrišča za družine, 
za različne starostne skupine otrok, kjer se na inovativen način umestijo 
nova sodobna igrala za gibalni in motorični razvoj otrok (tobogani, 
mreže in tuneli za plezanje, mostovi ipd.) 
Notranje javno igrišče je lahko urejeno kot je Mala ulica v Ljubljani: 
https://www.malaulica.si/sl/o-mali-ulici/prostori/, kjer je poleg igralniških 
prostorov za različne starosti in tematike tam organizirano dogajanje 
kot so delavnice, ustvarjalnice, tečaji in številni dogodki za otroke in 
starše. Podoben prostor za najmlajše bi po tem modelu lahko deloval v 
okviru enega izmed občinskih javnih zavodov. Ali pa občina poišče 
rešitev z umestitvijo postavke za notranje igrišče za otroke v proračun 
MONM ter zagotovi sredstva za delovanje tovrstnega gibalnega 
prostora za najmlajše prebivalce pri zunanjih izvajalcih. Modelov same 
izvedbe je veliko, zato si občina prilagodi model glede na najhitrejšo in 
najbolj ugodno rešitev. Primeri: Kranj: https://minicenter.si/gallery-
page/,Ljubljana: https://aleja.si/planet-lollipop/ ali Zagreb Westgate: 
https://familypark.hr/velika-igraonica/. Več primerov igralnic v Ljubljani 
na povezavi: https://kamzmulcem.si/kam-z-mulcem-v-notranje-
igralnice-v-ljubljani-in-okolici/ 
 

Maja Žunič Fabjančič 
900-0011/2023-149 
(pisna pobuda) 

Odprava nepravilnega parkiranja na Šmihelski cesti – slepi krak 
od križišča do Kmetijsko gozdarskega zavoda Novo mesto – 
pobuda za namestitev gumijastega robnika 
Pobuda prebivalcev tega dela ulice, da se trajno uredi stalno prisotno 
nepravilno parkiranje od hiše na Šmihelski cesti 8 do Kmetijsko 
gozdarskega zavoda Novo mesto, ki znižuje kakovost življenja v 
neposredni okolici hiš.  
Cesta se je po spremembi prometnega režima spremenila iz državne v 
občinsko. Ker to ni več glavna cesta ampak vodi do omenjenega 
zavoda in do ostalih hiš v ulici, so del te ceste vozniki začeli uporabljati 
za parkiranje in se na tak način izognejo plačilu parkirnine na bližnjem 
parkirišču, ki ima zadostno število parkirnih mest. Parkirana vozila na 
tem mestu so v prekršku, ker so v neposredni bližini križišča in prehoda 
za pešce, cesta pa je označena tudi z znakom za prepoved ustavljanja 
in parkiranja. Neustrezno parkiranje povzroča tudi škodo na zasebnih 
parcelah (poškodovanje ograj, uničevanje zasaditev ipd.). 
V zadnjih desetih letih je bilo podanih že več prijav na pristojne 
občinske službe. Probleme s parkiranji na tem mestu deloma rešujejo 
redarji s plačilnimi nalogi, vendar se stanje ni bistveno celostno 
izboljšalo, saj se kršitve dogajajo tudi v času, ko redarske službe ne 
delujejo.  
Predlog Mestni občini Novo mesto, da s pristojnimi službami poišče 
trajno rešitev za ureditev tega dela ulice, in sicer morda na način, ki je 
bil že uporabljen na Ulici talcev pri Ekonomski šoli Novo mesto (višji 
gumijasti robnik in zožitev ceste, kot na priloženi fotografiji). 

 
Rok Mežnar 
900-0011/2023-150 
(ustna pobuda) 

Delovanje semaforja pri Amigo baru v Malem Slatniku 
Pobuda, da se preveri delovanje semaforja pri Amigo baru.  

Rok Mežnar 
900-0011/2023-151 
(ustna in pisna pobuda) 

Pobuda za ureditev brežine na Ulici Marije Tomšič 
Na njega so se obrnili krajani Bučne vasi oz. prebivalci Ulice Marije 
Tomšič, in sicer glede ureditve brežine ob cesti. 

https://minicenter.si/gallery-page/
https://minicenter.si/gallery-page/
https://aleja.si/planet-lollipop/
https://familypark.hr/velika-igraonica/
https://kamzmulcem.si/kam-z-mulcem-v-notranje-igralnice-v-ljubljani-in-okolici/
https://kamzmulcem.si/kam-z-mulcem-v-notranje-igralnice-v-ljubljani-in-okolici/
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Tomaž Levičar 
900-0011/2023-152 
(pisna pobuda) 

Označitev mestnih sprehajališč 
Novo mesto je v preteklosti izvedlo nekaj novih sprehajalnih poti, jih z 
odlokom o ulicah tudi poimenovalo, vendar pa večina teh v prostoru ni 
označenih z označevalnimi tablami, prav tako pa nimajo niti 
usmerjevalnih označb ter informativnega sistema. Predlog, da občina 
namesti »ulične« table z imeni sprehajališč, smiselno pa bi bilo dodati 
tudi usmerjevalni sistem na križiščih (nakazovanje smeri) ter info table. 

 
Tomaž Levičar 
900-0011/2023-153 
(pisna pobuda) 

Rudolfovo sprehajališče - izvedba 
Ob reki Krki, ob mestnem jedru, je od Župančičevega sprehajališča do 
Parka EU načrtovano sprehajališče, tako imenovano Rudolfovo 
sprehajališče. S tem novim odsekom mestnih sprehajališč bi bila 
vzpostavljena kontinuirana pot ob reki in mestnem jedru, ki je v takih in 
drugačnih novomeških načrtih prisotna že preko sto let. A brez izvedbe. 
Da ne bi še dolgo ostajalo le črta in črke na papirju, predlagam, da 
občina sedaj resno pristopi k projektu vzpostavitve poti (odkup zemljišč, 
projekt, izgradnja). 

 
Žiga Papež 
900-0011/2023-154 
(pisna pobuda) 

Izboljšanje prometne varnosti na cesti iz Gumberka proti Otočcu 
pri Lesenem mostu 
Želi opozoriti na problematiko prometne varnosti na cestnem odseku iz 
Gumberka proti Otočcu pri Lesenem mostu. Na tem delu ceste se 
pogosto dogajajo prometne nesreče in zdrsi vozil, kar predstavlja resno 
nevarnost za voznike in druge udeležence v prometu. Zaradi narave in 
pogostosti nesreč predlaga naslednje ukrepe za izboljšanje varnosti na 
omenjeni lokaciji: 
1. Postavitev dodatne prometne signalizacije, ki bo voznike opozarjala 
na nevarne dele ceste in jih spodbujala k zmanjšanju hitrosti. 
2. Razmislek o posebni preplastitvi cestišča, ki bo povečala oprijem in 
zmanjšala možnost zdrsa vozil, še posebej v neugodnih vremenskih 
razmerah. Verjame, da bi z uvedbo teh ukrepov znatno prispevali k 
večji varnosti na tem cestnem odseku in s tem zmanjšali možnost za 
nastanek prometnih nesreč. Za obravnavo in morebitne dodatne 
ukrepe se že vnaprej zahvaljuje in je na voljo za nadaljnje razprave ali 
predloge.  

 
Matjaž Pavlin 
900-0011/2023-155 
(pisna pobuda) 

Vstopna točka Trška gora 
Pobuda, ki jo je izpostavil že na Gospodarskem odboru in jo je podprl 
tudi g. Iztok Kovačič.  
Ko govorimo o vstopni točki za Trško goro, je potrebno nujno razmišljati 
tudi o tem, kako bo potekal promet po ozki trškogorski cesti, na kateri 
se nahajajo kolesarji, motoristi, avtomobilisti, pešci, domače živali… Že 
sedaj vemo, da je včasih prava umetnost priti na vrh Trške gore, celo 
na navadni delovnik dopoldan. 
Nad vinsko kletjo Cvelbar desno odvije ožja asfaltna cesta, ob kateri se 
nahaja nekaj zidanic in pripelje malo levo od Kozinove zidanice. Zadnjih 
nekaj metrov je sicer cesta neurejena (neasfaltirana). Predlagam, da 
se razišče možnost ureditve te ceste, ki bi imela dovoljenje za 
avtomobile samo za lastnike zidanic, v glavnem pa bi nanjo usmerjali 
pešce in tako bistveno razbremenili promet po glavni cesti in povečali 
varnost. Obstaja varianta, da bi se ta pot (cesta) podaljšala še tudi 
naprej do Krkinega hrama.  
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Župan je ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan.  

 

Ker ni bilo več razprave, se je župan vsem članicam in članom Občinskega sveta Mestne 

občine Novo mesto ter vsem prisotnim zahvalil za sodelovanje.  

 

Župan je sejo zaključil ob 19.13 uri.  

 

Seja je tonsko posneta. 

 

 

Zapisala:         

Maja Gorenc,                                                                                 Mag. Gregor Macedoni, 

višja svetovalka                                                                                          župan 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Priloga:  

- Predlog svetnika Jiříja Volta za spremembo Poslovnika Občinske sveta Mestne občine 

Novo mesto. 



Spoštovani, 

V vlogi člana občinskega sveta in kot predlagatelj spremembe točke  iz "Pobude in Vprašanja" 

v "Pobude, Vprašanja in Pohvale", menim, da je nujno ponovno pretehtati pomen in vlogo te 

točke v kontekstu naše demokratične prakse….. 

Prvič, vključitev pohval v poslovnik monm ni zgolj simbolna gesta, ampak odseva globlje 

razumevanje dinamike občinskega upravljanja. Priznavanje uspehov uradnikov in organov 

občinske uprave …ne samo spodbuja motivacijo in zavzetost, ampak krepi transparentnost in 

odgovornost do občanov. … 

Drugič, kot svetniki moramo biti vzor v izgradnji konstruktivnega dialoga, ki priznava in 

spodbuja pozitivne spremembe in inovacije. Vključitev pohval  lahko služi kot platforma za 

širjenje dobrih praks, kar je temeljni kamen razvoja in napredka v naši občini. 

Tretjič, izključevanje pohval iz formalnega dialoga ustvarja nesorazmerje v izražanju, ki lahko 

nenamerno spodbuja negativno percepcijo občinskega dela....Kot občinski svetnik si 

prizadevam za uravnoteženje perspektiv, kjer je priznanje pozitivnih dosežkov enako 

pomembno kot izražanje skrbi in kritik. 

V luči teh argumentov vljudno pozivam k ponovnemu premisleku o vključitvi pohval v 

poslovnik saj verjamem, da bo ta sprememba prispevala k bolj celostnemu in uravnoteženemu 

pristopu k vodenju naše občine. 

S spoštovanjem,  

Jiri Volt, SLS 

Član Občinskega sveta 

 


